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2012Z00865 

Vragen van de leden Bashir, Gesthuizen en Irrgang (allen SP) aan de 
staatssecretaris van Financiën over toezicht op goede doelen (ingezonden 
20 januari 2012). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op de aflevering «Gift op drift» van het VPRO-programma 
Argos d.d. 14 januari 20121? Kunt u in uw reactie vooral ingaan op de 
resultaten uit het onderzoek van de Stichting Centraal Informatiepunt Goede 
Doelen (CIGD) dat veel organisaties niet aan alle voorwaarden voldoen om in 
het register van algemeen nut beogende instellingen (ANBI-register) te 
worden opgenomen, maar toch in het register zijn opgenomen? 

Vraag 2
Hoe zorgelijk is het dat verschillende goededoelenorganisaties geen 
opvraagbaar beleidsplan hebben (19,6%), niet voldoen aan de complete 
bestuurseis (64%) en het toezicht helemaal niet gescheiden houden van de 
uitvoer (18%)?2 

Vraag 3
Wat gaat de Belastingdienst doen om iedere goededoelenorganisatie die is 
opgenomen in het ANBI-register wel aan alle voorwaarden te laten voldoen? 
Gaat de Belastingdienst bijvoorbeeld ANBI-statussen intrekken wanneer zij 
niet voldoen aan de voorwaarden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Hoe gaat de u de aangenomen motie Omtzigt/Van Vliet3 uitvoeren, waarin 
wordt verzocht verschillende gegevens in het ANBI-register openbaar te 
maken? Wanneer verwacht u de aangevulde versie van het ANBI-register 
openbaar te maken?

1 http://weblogs.vpro.nl/argos/2012/01/13/14-januari-2012-gift-op-drift/
2 Data-analyse ANBI’s op http://www.onjo.nl/fileadmin/uploads/BO/be_users/documents/Argos/

ARGOS_ResultatenCIGD.pdf
3 Kamerstukken II 2011/12, 33 003, nr. 52.
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